
 

 

Verslag vergadering Participatieraad op 28 september 2022 om 19.30 

uur in Stroud 

 

Aanwezig: allen, behalve Edwin van Harten (vakantie) 

 

1. Opening en welkom door de voorzitter. Kees Bor heet allen welkom. Fennie en Jaap 

vergaderen mee via zoom.  

2. Verslag vergadering Participatieraad 6 juli 2022. Dit wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Jaap vraagt naar de taakverdeling bij de ambtenaren, omdat Aart Jan van Wijnbergen 

toch ook jeugdzaken doet. In het eerstvolgend bestuurlijk overleg met de gemeente 

zal naar een actuele taakverdeling worden gevraagd. 

3.  Actiepuntenlijst per 7 juli. Deze wordt besproken en aangepast. Het advies over 

sociale woningbouw wordt uiterlijk in december van dit jaar uitgebracht. Het 

onderwerp software wordt volgende vergadering definitief afgewikkeld. 

4. Mededelingen en ingekomen en uitgaande stukken. 

4a. Uitgaande brief en reactie gemeente, Koepel en gemeente Elburg over “IJslands 

model”. We nemen de stukken voor kennisgeving aan. Helaas is de termijn van 10 jaar niet 

overgenomen; wel stelt de gemeente plannen en beleid op voor de komende vier jaren. 

4b. Uitgaande brief aan raad en college van Putten over gewenste prioriteiten in nieuwe 

college-programma. We hebben daarop geen reactie ontvangen. Dit zal worden aangekaart 

in het bestuurlijk overleg met de gemeente. 

4c. Appgroep Participatieraad; hoe gaan we hiermee om? De meningen zijn verdeeld over 

het gebruik. Enerzijds moet het sociale aspect niet worden verloren, maar het zou ook 

wenselijk zijn, wanneer er over specifieke onderwerpen deelgroepjes ontstaan, waardoor er 

directer contact is. Het is ook van belang, dat onderleggers voor een (discussie-)notitie altijd 

via de mail aan de secretaris worden voorgelegd ter agendering voor de Praad-vergadering. 

4d. Coalitieakkoord gemeente Putten: voor kennisgeving aangenomen 



4e. Netwerkbijeenkomst Adviesraad Harderwijk op 4 oktober. Kees, Fons en Fennie gaan. 

4f. Webinar Koepel Adviesraden Sociaal Domein van 20 september. Matthijs en Kees 

hebben de bijeenkomst bezocht. De Omgevingswet zou per 1 januari 2023 moeten ingaan, 

maar is nog niet door de Eerste Kamer. Ambtelijk zijn er veel bezwaren in verband met 

capaciteitsproblemen. De vraag is of iedere gemeente zelf het wiel moet uitvinden. Er moet 

meer sprake zijn van samenwerking. Tijdens de bijeenkomst werd aangegeven, dat de 

gemeenteambtenaren kennis nemen van de VNG-adviezen. Kees zal dit informeel 

aankaarten bij Putten. 

4g. Mail van Maaike van Nijnanten van 30 augustus: voor kennisgeving aangenomen. 

4h. Uitnodiging symposium “Putten voor elkaar” op 18 oktober. Rengertje en Kees gaan 

daarheen. 

4i. Algemene Ledenvergadering Koepel op 3 november in Houten: Jan en Rengertje 

bezoeken deze. 

Fons deelt mee, dat hij contact heeft gehad met een inwoner van Putten die 

ervaringsdeskundige is op het gebied van alcohol- en drugsverslaving. Er is een gesprek 

geweest met het DB dat positief is verlopen. Betrokkene zou advies kunnen uitbrengen rond 

het onderwerp “IJslands Model”, waarbij ook Edwin en/of Jaap en Rengertje willen 

deelnemen en hij zou ook betrokken willen zijn bij voorlichting aan jongeren op scholen en 

bij sportverenigingen. Matthijs suggereert, dat betrokkene ook lid zou kunnen worden van 

het Inclusiepanel. Dat wordt met de voorzitter van het panel opgenomen. 

5. Advies aan gemeente Putten inzake Onderzoek Mantelzorg Waardering beleid. De 

werkgroep heeft een goed en duidelijk advies over de gemeentelijke notitie 

uitgebracht. Opgemerkt wordt dar al enkele jaren wordt gepoogd vraagstellingen 

binnen het onderzoek aan te passen. Met name een goede formulering van de 

opdracht is van essentieel belang. Het advies zal door de secretaris naar de gemeente 

worden verzonden. 

6. Gespreksnotitie functioneren Participatieraad Putten. Naar aanleiding van de in juli 

gevoerde discussie heeft de secretaris een vast te stellen notitie opgesteld. 

Opmerkingen die nu nog worden gemaakt gaan o.a. over contact leggen met 

wijkverenigingen; wekelijks vermelden van adres van Praad op gemeentelijke pagina; 

(twee-?)maandelijks verslag uitbrengen van activiteiten Participatieraad; Luisterend 

Oor opheffen; notitie verwerken in een lijst van actiepunten. Alle stukken zullen ook 

aan de orde komen op de middag rond teambuilding op 4 november. De secretaris 

past de notitie aan en voegt die bij de agenda van de volgende vergadering, ter 

kennisneming. 

7. Teambuilding in de herfst. Op vrijdagmiddag 4 november vindt in het Koetshuis van 

Schovenhorst de bijeenkomst plaats onder leiding van mevrouw Janny Heun. Ook de 

gemeentelijke agenda voor 2023 zou dan bekend moeten zijn. Dat wordt aangekaart 

tijdens komend bestuurlijk overleg. Jaap kan de bijeenkomst niet bijwonen. 

8. Uit de werkgroepen. Geen bijzonderheden. Jeugd gaat in principe elke twee 

maanden overleggen met de ambtenaar, 



9. Public Relations. Miriam en Matthijs zullen zich samen buigen over een pagina grote 

advertentie eind dit jaar in de Puttenaer. Andere partijen zullen ook worden 

benaderd. Verder wordt bezien of de informatie op de gemeentepagina kan worden 

aangepast, 

10. Vergaderschema 2023. Dit wordt aangevuld met een vergadering op 23 augustus, 

omdat anders de zomerperiode niet zou worden vergaderd. De vergaderingen 

beginnen voortaan overigens om 19.45 uur. 

11. Rondvraag. Fennie meldt nog een bijeenkomst op 14 oktober om 14.30 uur in Stroud 

over “woongemak”. En Miriam vraagt zich af wat de gemeente heeft gedaan rond de 

“week van de armoede”. Dit zal worden nagevraagd bij de gemeente. De vergadering 

wordt vervolgens door de voorzitter gesloten om 21.35 uur. 

 

  


